

中国特钢企业协会

地址：中国 北京 东城区扬威胡同甲 1 号

TEL: 86-10-64034324

FAX: 86-10-64043595

邮箱: ssea01@263.net

网址: www.ssea.org.cn

中国特钢企业协会团体标准公告

China Special Steel Enterprises Association

Announcement for Group Standards and Codes

2021 年第 02 号（总第 019 号）

No.2021-02（No.019 in total）

中国特钢企业协会批准 T/SSEA 0102-2021《可控流物料转运系统》、T/SSEA 0103-2021《高炉煤气精脱硫技术规范 催化氧化法》、T/SSEA 0104-2021《转炉煤气精脱硫技术规范 催化氧化法》、T/SSEA 0105-2021《低 Cr 耐 CO₂ 腐蚀套管和油管用无缝钢管》、T/SSEA 0106-2021《高强度钻杆用无缝钢管》、T/SSEA 0107-2021《热轧钢管芯棒用水基石墨润滑剂》、T/SSEA 0108-2021《热轧钢管用硼砂抗氧化剂》、T/SSEA 0109-2021《方形和矩形焊接钢管产品质量分级和评价方法》、T/SSEA 0110-2021《光伏支架用方形和矩形焊接钢管》共 9 项团体标准发布，现予公告。详见附件。

The SSEA Group Standard (T/SSEA 0102-2021) for (Controllable material transport system), (T/SSEA 0103-2021) for (Technical requirement for Blast furnace gas fine desulfurization-catalytic oxidation method), (T/SSEA 0104-2021) for (Technical requirement of Converter gas fine desulfurization - catalytic oxidation method), (T/SSEA 0105-2021) for (Low Cr resistance to CO₂ Corrosion seamless steel tubes for casing and tubing), (T/SSEA 0106-2021) for (Seamless steel pipes for high strength drill pipe), (T/SSEA 0107-2021) for (Water based graphite lubricant for hot rolled steel tube mandrel), (T/SSEA 0108-2021) for (Borax antioxidant for hot rolled steel

pipe), (T/SSEA 0109-2021) for (Quality gradation and evaluation for rectangular welded steel pipes), and (T/SSEA 0110-2021) for (Rectangular hollow sections for photovoltaic supporting bracket) 9 standards were approved by China Special Steel Enterprises Association, and now they are effective. Please check out the attachment for more details.

中国特钢企业协会
China Special Steel Enterprises Association
二〇二一年二月十日
2/10/21



附件：

序号	标准编号	标准名称	实施日期
1	T/SSEA 0102	可控流物料转运系统	2021-02-10
2	T/SSEA 0103	高炉煤气精脱硫技术规范 催化氧化法	2021-02-10
3	T/SSEA 0104	转炉煤气精脱硫技术规范 催化氧化法	2021-02-10
4	T/SSEA 0105	低 Cr 耐 CO ₂ 腐蚀套管和油管用无缝钢管	2021-02-10
5	T/SSEA 0106	高强度钻杆用无缝钢管	2021-02-10
6	T/SSEA 0107	热轧钢管芯棒用水基石墨润滑剂	2021-02-10
7	T/SSEA 0108	热轧钢管用硼砂抗氧化剂	2021-02-10
8	T/SSEA 0109	方形和矩形焊接钢管产品质量分级和评价方法	2021-02-10
9	T/SSEA 0110	光伏支架用方形和矩形焊接钢管	2021-02-10